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Protokół nr 25/2020 

z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 05 listopada 2020 r. w godz.15:30 – 16:20w sali 26 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1 

oraz on-line za pomocą środków porozumiewania się na odległość.  

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                  

1/ Andrzej Turowski– przewodniczący Komisji 

2/ Jacek Roszkowski – wiceprzewodniczący Komisji 

3/ Bogdan Bezdziecki  

4/ Sylwester Cimochowski 

5/ Jacek Niedźwiedzki  

6/ Anna Ruszewska   

7/ Sławomir Sieczkowski 

 

W posiedzeniu udział wzięli:       

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk 

2. Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta 

3. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta 

4. Anna Cyran – Naczelnik Wydz. Podatków i Opłat 

5. Dorota Szczęsna– Naczelnik Wydz. Spraw Społecznych 

6. Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydz. Architektury 

7. Radosław Wysocki – Naczelnik Wydz. Geod. i Gosp. Nieruch.  

8. Jolanta Bilewicz – Krysa – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

9. Jerzy Dąbrowski – Dyrektor Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Andrzej Turowski przewodniczył posiedzeniu Komisji Finansowo – Budżetowej, który powitał 

zebranych poinformował, że porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom 

Komisji.   

 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Przyjęcie protokołu nr 24/2020 z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej 

w Suwałkach w dniu 24 września 2020 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie złożonego wniosku przez 

sołtysa Sołectwa Dubowo I dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 

2021.  

3. Informacja dotycząca funkcjonowania Centrum Usług Wspólnych w Suwałkach. 

4. Informacja z konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego, jako 

części budżetu miasta na 2021 rok.  

5. Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu Miejskiego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach na 

2021 rok. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii  

w Suwałkach na 2021 rok. 
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7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/233/2020 z dnia  

26 lutego 2020 r. w sprawie przekształcenia Placówki Opiekuńczo -Wychowawczej  

w Suwałkach w dwie odrębne placówki opiekuńczo – wychowawcze i zapewnienia wspólnej 

obsługi administracyjnej, finansowej, organizacyjnej oraz specjalistycznej. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych  

od właścicieli nieruchomości, położonych na terenie Suwałk, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu kopalni Sobolewo w Suwałkach. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu ulicy Łąkowej w Suwałkach. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego zachodniej części rejonu ulicy Szwajcaria w Suwałkach. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych  

na 2021 r. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 

2021 r. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2020 r.  

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Suwałki na lata  2020-2040. 

16. Wolne wnioski.  

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 24/2020 z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach w dniu 24 września 2020 r. 

 

Przewodniczący Andrzej Turowski poinformował, że do protokołu 24/2020 posiedzenia 

Komisji nie wniesiono uwag, wobec czego stwierdził, że protokół, został przyjęty przez aklamację.  

Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie złożonego wniosku przez 

sołtysa Sołectwa Dubowo I dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego na rok 

2021.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz poinformował, że sołectwo Dubowo I, złożyło ponownie wniosek  

w sprawie rozdysponowania środków funduszu sołeckiego w 2021 roku na budowę wiaty.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie 

złożonego wniosku przez sołtysa Sołectwa Dubowo I dotyczącego przeznaczenia środków 

funduszu sołeckiego na rok 2021.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Ad pkt. 3 

Informacja dotycząca funkcjonowania Centrum Usług Wspólnych w Suwałkach. 

–Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Komisja stwierdziła, że Informacja dotycząca funkcjonowania Centrum Usług Wspólnych  

w Suwałkach, została przyjęta. 

 

Ad pkt. 4 

Informacja z konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu Obywatelskiego, jako 

części budżetu miasta na 2021 rok.  

–Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

Komisja stwierdziła, że Informacja z konsultacji społecznych w sprawie Suwalskiego Budżetu 

Obywatelskiego, jako części budżetu miasta na 2021 rok, została przyjęta. 

 

Ad pkt. 5 

Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii  

w Suwałkach na 2021 rok. 

–Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 Przewodniczący Komisji A. Turowski poinformował, że Suwalska Rada Działalności 

Pożytku Publicznego nie zgłosiła propozycji zmian. 

Komisja stwierdziła, że Informacja z konsultacji społecznych dotyczących projektu 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

i Przeciwdziałania Narkomanii w Suwałkach na 2021 rok, została przyjęta. 

 

Ad pkt. 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii  

w Suwałkach na 2021 rok. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz poinformował, że ww. Program określa obszary problemowe, 

wyznacza cel główny, przedstawia działania na 2021 rok, wskaźniki, sposoby ich realizacji jak 

również planowanych realizatorów zadań. Stanowic on będzie podstawę do realizacji na terenie 

Miasta Suwałki zadań i priorytetów ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi oraz ustawy o przeciwdziałaniu narkomanii.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii  

w Suwałkach na 2021 rok. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

Ad pkt.  7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVIII/233/2020 z dnia  

26 lutego 2020 r. w sprawie przekształcenia Placówki Opiekuńczo -Wychowawczej  

w Suwałkach w dwie odrębne placówki opiekuńczo – wychowawcze i zapewnienia wspólnej 

obsługi administracyjnej, finansowej, organizacyjnej oraz specjalistycznej. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz poinformował, że projekt ww. uchwały dotyczy wyposażenia 

dwóch placówek w nieruchomości wraz z mieniem ruchomym stanowiącym wyposażenie tych 

placówek oraz sprawy techniczne porządkujące kwestie organizacyjne i zarządcze. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

nr XVIII/233/2020 z dnia 26 lutego 2020 r. w sprawie przekształcenia Placówki Opiekuńczo 

-Wychowawczej w Suwałkach w dwie odrębne placówki opiekuńczo – wychowawcze  

i zapewnienia wspólnej obsługi administracyjnej, finansowej, organizacyjnej oraz 

specjalistycznej. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt. 8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, położonych na terenie Suwałk, na których nie 

zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie postanowienia o odbieraniu 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, położonych na terenie Suwałk, na 

których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

 

 



5 
 

Ad pkt. 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu kopalni Sobolewo w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Naczelnik M. Włoskowska poinformowała, że przystąpienie do sporządzenia planu 

wywołane było koniecznością uporządkowania istniejącego zagospodarowania, w szczególności 

pod względem ustalenia zasad rekultywacji terenów po wyrobiskowych oraz postępowania  

z obiektami budowalnymi zakładu przeróbczego po zakończeniu eksploatacji kruszywa 

naturalnego. Procedurę w sprawie opracowania przedmiotowego planu rozpoczęto z inicjatywy 

miasta. Do projektu planu złożono przez p. Prezydenta jedną uwagę dotyczącą dopuszczenia 

możliwości lokalizacji urządzeń wytwarzających energię z odnawialnych źródeł energii. Powyższa 

uwaga została rozpatrzona pozytywnie i uwzględniona w ustaleniach planu.  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu kopalni Sobolewo w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad pkt. 10 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu ulicy Łąkowej w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Naczelnik M. Włoskowska przedstawiła projekt uchwały, w którym granicami 

opracowania planu objęto osiedle zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej wolno stojącej oraz 

tereny położone nad rzeką Czarną Hańczą w rejonie siedziby Nadleśnictwa Suwałki. Granicę 

planu od zachodu stanowi ulica Wojska Polskiego, od północy rzeka Czarna Hańcza, od wschodu 

ulica Utrata. Od południa obszar opracowania planu ograniczony jest ulicą Aleksandry 

Piłsudskiej i terenem Rodzinnych Ogrodów Działkowych przy ulicy Sportowej. Celem 

sporządzenia planu było: ustalenie zasad skomunikowania terenów objętych planem, ustalenie 

zasad zabudowy i zagospodarowania, uporządkowanie istniejącego zagospodarowania  

w dostosowaniu do aktualnego stanu prawnego i własnościowego oraz ustalenie zasad 

inwestowania w sposób wykluczający konflikty funkcjonalne, przestrzenne i komunikacyjne. 

Naczelnik poinformowała, że zostały wniesione 2 uwagi do planu, z których jedna została 

uwzględniona w całości, drugą uwzględniono w części. Dotyczyły one nieruchomości na południu 

wzdłuż ulicy Aleksandry Piłsudskiej.  

Radny B. Bezdziecki zapytał czy ciąg komunikacyjny do rzeki Czarna Hańcza do ulicy 

Polnej jest zaplanowany na gruntach komunalnych czy na gruntach prywatnych? M. Włoskowska 

odpowiedziała, że jest to działka prywatna, która zostanie wykupiona przez Miasto (około 100 tys. 

zł.) 
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Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego rejonu ulicy Łąkowej w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr16 do protokołu. 

 

Ad pkt. 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego zachodniej części rejonu ulicy Szwajcaria w Suwałkach. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  
 

Naczelnik M. Włoskowska przedstawiła i omówiła ww. miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego. Poinformowała, że założeniem ww. planu było uporządkowanie zabudowy na tym 

terenie oraz skanalizowanie ww. terenu wzdłuż już istniejących dróg. Do projektu planu wpłynęło 

20 uwag, z których 2 uwzględniono w całości, 18 uwag nie uwzględniono. Miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego zachodniej części rejonu ulicy Szwajcaria w Suwałkach, 

umożliwi w przyszłości realizację inwestycji w zgodzie z ładem przestrzennym i dotychczasowymi 

zasadami zagospodarowania. Plan pozwoli ponadto na dokonanie regulacji prawnych w stosunku 

do terenów nim objętych, w szczególności regulacji własnościowych. Naczelnik dodała, że zostanie 

dopuszczona zabudowa wzdłuż istniejących dróg, wytyczone zostaną miejsca, w których pojawią 

się w przyszłości drogi uruchamiające kolejne tereny. Poinformowała, że z czasem ww. tereny 

zostaną uwalniane, natomiast na chwilę obecną brak jest możliwości zapewnienia racjonalnego 

dostępu do wodociągu, kanalizacji sanitarnej, oraz nie stać miasta na budowę odpowiedniej 

jakości układu drogowego.  

 Radny B. Bezdziecki zadał pytanie odnośnie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego ulicy Klasztornej, który został już uchwalony. Zapytał, co dzieje się z wnioskami 

złożonymi przez mieszkańców, w sprawie możliwości podziału i przyłączenia do istniejących tam 

działek? Naczelnik M. Włoskowska odpowiedziała, że na chwilę obecną zostały już zaopiniowane 

pozytywnie ww. podziały, a w związku z tym nastąpi podział geodezyjny, wycena i wtedy to nastąpi 

sprzedaż.  

 Prezydent Ł. Kurzyna uzupełnił wypowiedź i dodał, że obecnie trwa procedura podziału 

ww. nieruchomości, po jej zakończeniu zostanie sporządzona wycena, a następnie zostanie 

przedstawiona informacja dla wszystkich chętnych właścicieli nieruchomości sąsiadujących, 

którzy wcześniej wyrażali chęć zakupu, o tym, że mogą te działki nabyć (jest to sprzedaż na 

uzupełnienie – bezprzetargowa).  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0 
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego zachodniej części rejonu ulicy Szwajcaria w Suwałkach. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr18 do protokołu. 

 

Ad pkt. 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportowych  

na 2021 r. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  
 

 Skarbnik W. Stelmach poinformował, że stawki pozostają na poziomie bieżącego roku.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie stawek podatku od środków 

transportowych na 2021 r. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad pkt. 13 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 

2021 r. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  
 

 Skarbnik W. Stelmach poinformował, że ww. uchwale zostały podniesione stawki podatku 

od nieruchomości w stosunku do tych, które obowiązują w roku bieżącym (średnio o 3,9 % - jest 

to wzrost o wskaźnik inflacji).  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 3 radnych 

  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości na 2021 r. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad pkt. 14 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta na 2020 r.  

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

  

 Skarbnik W. Stelmach poinformował, że jest to uchwała, która dokonuje zmian 

wewnętrznych w budżecie i nie powoduje zmiany wyniku budżetu, czyli zwiększenia deficytu. 

Przedstawił zmiany planu dochodów, które dotyczą: zwiększenia w dziale 700 gospodarka 
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mieszkaniowa; w dziale 756 dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej; w dziale 758 różne rozliczenia – związane  

ze zmniejszeniem części powiatowej subwencji oświatowej; w dziale 801 oświata i wychowanie - 

plan dochodów dotyczy rozliczeń z partnerami, czyli Gminami, dla których miasto wykonuje 

usługę w postaci nauki w Suwalskich jednostkach oświatowych dzieci z Gmin. Kolejną znaczącą 

kwotą jest wpływ dochodów do budżetu z tytułu wypłaconych nagród Podlaskiego Kuratora 

Oświaty dla nauczycieli. Jak również dotacją celową, którą miasto otrzymało ze środków Unijnych 

na realizację zadania pn. „Kształcimy profesjonalnie – ZS4”.  

W. Stelmach przedstawił zmiany w planie wydatków, które związane są realizacją 

czwartego etapu projektu poprawa, jakości systemu transportu publicznego, który dotyczy budowy 

ścieżki rowerowej i chodnika na ulicy Szpitalnej. Wgospodarce mieszkaniowej zwiększone zostaną 

wydatki związane z opłatą za gospodarowanie odpadów komunalnych. Zmianą nastąpią również 

w oświacie dot. zwiększenia dotacji dla szkół niepublicznych, prowadzonych przez inne podmioty 

niż samorząd. Skarbnik przedstawił również zmiany w wydatkach inwestycyjnych, które dotyczą: 

budowy chodnika i ścieżki rowerowej, zakupu dla Sz. P. nr 4 niezbędnego sprzętu do dezynfekcji 

pomieszczeń, zakupu sprzętu specjalistycznego dla Zespołu Szkół nr 6, doprowadzenie wody i 

kanalizacji do części laboratoryjnej. W dziale ochrona zdrowia – zakup sprzętu dla Szpitala 

Wojewódzkiego w Suwałkach. W dziale 855 żłobki – wydatek związany z modernizacją windy. W 

zakresie działu 900 dokumentacja techniczna dot. niecki basenowej – wyceny stanu technicznego 

i zaproponowanych rozwiązań technicznych w Szkole Podstawowej nr 10.  

 Prezydent Ł. Kurzyna dodał, że obecne środki przeznaczone są na sporządzenie ekspertyzy 

technicznej, która będzie podstawą do ogłoszenia przetargu na dokumentację techniczną 

modernizacji ww. obiektu.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 3 radnych 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta 

na 2020 r.  

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 24 do protokołu.   

 

Ad pkt.  15 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2020-2040. 

– Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu.   

 

 Skarbnik W. Stelmach przedstawił zmiany, które dotyczą: wprowadzenia do wykazu 

przedsięwzięć zadania pod nazwą „Poprawa jakości systemu transportu publicznego w mieście 

Suwałki – IV etap”, urealnienia limitu wydatków w dwóch przedsięwzięciach – „Zdrowa Jesień”- 

profilaktyczne szczepienia przeciwko grypie mieszkańców Suwałk powyżej 65 roku życia, oraz 

przedsięwzięcia pn. „Poprawa jakości systemu transportu publicznego w mieście Suwałki – III 

etap”. Skarbnik dodał, że zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej wynikają ze zmian w 

budżecie miasta na 2020 rok. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
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za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych 

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 3 radnych 

  

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata  2020-2040. 

– Opinia Komisji stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Ad pkt. 16 

Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Komisji podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono.    
 

 
 

Przewodniczący  

Komisji Finansowo–Budżetowej 

 Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Andrzej Turowski 

 

 

Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 
     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


